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Сарајево - Аустријски дипломата и бивши високи представник међународне заједнице у
БиХ, Волфганг Петрич, сматра да се Република Српска неће отцепити.

  

  

Уколико би се то, ипак, догодило Република Српска би завршила као изоловано острво
под максималном контролом Русије, тврди Петрич.

  

"Политика у Републици Српској је већ одвојена од политике остатка БиХ, али тај БиХ
ентитет се неће одвојити, јер би тиме РС само учинила неважећим своје међународно
признање које је стекао Дејтонским мировним споразумом", рекао је Петрич.

  

Он сматра да би отцепљењем од БиХ, РС постала као Нагорно Карабах или
Транснистриа, потпуно зависна о "великом брату у далекој Москви" и изолована од
остатка Европе.

  

"Чак ни садашњи Београд не би подржао одвајање РС од БиХ. Оно што гледамо у РС је,
једноставно, стара игра једног политичара који већ годинама не може да пружи Србима
у Босни бољи живот, и који константно продаје ресурсе земље и позајмљује новац који
ће опет грађани враћати, а то је крајње неодговорно. Поделе БиХ неће бити. Нико не би
прихватио ратни сценарио са Крима у самом срцу Европе", рекао је Петрич.
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Овај дипломата сматра да се, уместо подели, БиХ снажно мора окренути путу
унутрашњих интеграција, уклањајући све непотребне локалне границе, и спољне
интеграција, брзим корацима и напретком према Европској унији (ЕУ).

  

Петрич је за агенцију Анадолија, како су пренели медији у БиХ, рекао да БиХ мора да
мења Дејтонски мировни споразум и направи дубоке промене прекомпозицијом
ентитета, кантона, многих министарстава и нефункционалних влада.

  

(Танјуг)
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